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Besluitenlijst Presidium d.d. 09 februari 2021                               NOT21-0029 

  

  

 
Aanwezig: 
 
 
 
 
 
Afwezig: 

B. Blase (voorzitter), R. Schoemaker (HOP), F. Lammerts (VVD), 
G. Klercq (CDA), M. Feelders (D66 Dijk en Waard), S. Brau (PvdA),  
W.J. Mandersloot (Senioren Dijk en Waard), C. Kwint (GL) 
T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie) en G. de Graaf (griffier). 
M. Diependaal (gemeentesecretaris) op het moment dat de rondvraag aan de 
orde is.  

F. Hoekstra (VVD) 

  

  
Notulist: M.G. Bakker-Nobel 

 
  

Nr. Via ZOOM Actie 

 
01 

 
Opening 

 

 
 

De voorzitter opent de digitale vergadering om 18.30 uur en heet de 
aanwezigen welkom. De agenda is akkoord. 

 

 

02 Mededelingen  

  Gevolgen coronavirus 
Toen de avondklok inging was er enige onrust in Heerhugowaard; 
de burgemeester had een noodverordening bij de hand, die niet 
gebruikt is. Er zijn wel regelmatig kleine incidenten. De 
burgemeester heeft nog wekelijks overleg met de horeca. 
De sporthal is ter beschikking gesteld aan het voortgezet 
onderwijs (voor onderwijs). Worden er signalen opgevangen van 
zaken die in de knel komen, dan graag een berichtje naar de 
burgemeester. 
Ch. Kwint attendeert op de slechte bereikbaarheid van de 
teststraat door de sneeuwval (veeg- en strooibeleid bij 
zorglocaties); de burgemeester zal dit terugkoppelen. 

 Stand van zaken samenwerking met Langedijk  
Komende donderdag is er een debat in de Tweede Kamer naar 
aanleiding van een  vijftal herindelingen. In maart is een fusieraad 
gepland; daarvoor komt het fusiepresidium nog bij elkaar om de 
fusieraad op een goede manier te kunnen invullen. 

 BTA 
https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/langetermijnagenda 
In januari was er wel een termijnagenda, maar is er geen 
publicatie geweest omdat er geen presidium was. Informatie die in 
deze BTA was bijgewerkt (voor het presidium van januari 2021), 
heeft dezelfde status behouden in deze BTA. 
De voorliggende BTA is akkoord. 

 Waarnemend griffier en inhuur interim raadsadviseur 
T.J. Visser-Hogeterp laat weten dat de werkgeverscommissie 
heeft besloten dat H. Wijnveen tot eind van het jaar als 
waarnemend griffier voor Heerhugowaard zal optreden. Daarnaast 
wordt een interim raadsadviseur ingehuurd. Onderdeel van 
zijn/haar werkzaamheden zal het ICT-terrein zijn. De  
kwartiermaker/ toekomstig griffier van Dijk en Waard zal worden 
aangenomen door de werkgeverscommissie van Heerhugowaard 
en die van Langedijk. Tijdstip: vermoedelijk rond de zomer. Hij/zij 
zal zich richten op de verkiezingen, de fusie van de raden en het 
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vormen van de griffie. Komende weken zullen de eerste 
gesprekken plaatsvinden. Zo nodig zal expertise ingehuurd 
worden.  
Afgesproken wordt dat het afscheid van de huidige griffier in het 
openbaar, aan het einde van de raadsvergadering d.d. 16 februari 
aanstaande zal plaatsvinden. 

 Ontheffing woonplaatsvereiste wethouder Fintelman 
Het verzoek van de wethouder om in afwijking van de 
gemeentewet toe te staan dat hij niet woonachtig is in 
Heerhugowaard, kan doorgeleid worden naar de raad. 

 De burgemeester laat weten (conform de afspraak die hij met het 
Presidium heeft gemaakt) dat hij een interview heeft gegeven in 
Binnenlands Bestuur en dat er een boek van zijn hand is 
verschenen. Daarnaast laat hij weten dat hij als lijstduwer op de 
lijst van Code Oranje staat. Maar hij gaat niet actief campagne 
voeren. 
 

03 Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 01 december 2020 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

   

04 Conceptagenda raadsvergadering d.d. 16 februari 2021 
Het Presidium gaat akkoord met de conceptagenda. De agenda zal 
worden aangevuld met het ontheffingsverzoek van wethouder 
Fintelman. 

 

   

05 Evaluatie vorige raad d.d. 15 december 2020 
R. Schoemaker roept op om wederom aandacht te geven aan de 
afspraak dat je je camera uitzet, wanneer je in een 
commissievergadering geen woordvoerder bent op een onderwerp. 
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06 Invulling data ‘overige’opgenomen in het vergaderschema 
Op verzoek van wethouder Does en de raadsleden John en Lammerts 
wordt gekeken naar een datum voor een thema-avond voor beide 
raden over Jeugdzorg. Gedachte is om dan de heer Soorsma uit te 
nodigen. 

 
 

 
Griffie 

07 Rondvraag 

 F. Lammerts informeert of er afspraken gemaakt zijn over de 
opstelling/rol van raadsleden bij participatiebijeenkomsten. De 
burgemeester vult aan dat deze vraag ook in het college ter 
sprake is gekomen. De griffier licht toe dat een participatie-
avond het uitvoeringsdeel van het college betreft. Gebruikelijk 
is dat raadsleden zich dan niet actief bemoeien met het 
onderwerp, maar meer passieve toehoorders zijn. Wil een 
raadslid als inwoner/belanghebbende deelnemen dan dient 
hij/zij dit kenbaar te maken. Spreek elkaar aan wanneer deze 
afspraak dreigt te verwateren. 

 De nieuwe gemeentesecretaris van Heerhugowaard en 
directeur bedrijfsvoering voor de werkorganisatie HHWLD,  
M. Diependaal, sluit aan bij de vergadering en stelt zich voor. 

 M. Feelders informeert hoe er omgegaan wordt met niet 
raadsleden en niet beëdigde commissieleden die deelnemen in 
werkgroepen. Destijds is een uitzondering gemaakt bij de 
evaluatie van de raadsagenda en de technische bespreking 
van de begroting.  
Wanneer hierover in het Presidium geen afspraken gemaakt 
zijn zullen alleen raadsleden en beëdigde commissieleden in 
werkgroepen participeren.  
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 M. Feelders: n.a.v. afgelopen commissievergadering: er 
werden heel veel technische vragen gesteld in de vergadering. 
Dit kost te veel tijd en burgers haken af. De waarneming wordt 
door meerdere partijen herkend. 

 R. Schoemaker; het is ons opgevallen dat er steeds meer 
consultaties plaatsvinden waarbij het college probeert te 
proeven hoe de raad er in staat. Daarbij wordt (soms) gebruik 
gemaakt van de mentimeter, waarbij de aanwezige commissie- 
en/of raadsleden uitspraken worden ontlokt via stellingen die 
een politiek debat vergen. Niet alleen tussen de raadsleden 
onderling maar in ieder geval in de voorbereiding binnen de 
fractie. Deze manier van werken kan tot misverstanden en 
onvrede leiden. 
De eerder gemaakte afspraken, neergelegd in “Hoe informeer 
ik de raad” – een praktisch hulpmiddel zullen (nog eens) naar 
de raadsleden gaan.   

 Ch. Kwint licht toe dat de consultatie van de raden over de 
secundaire begroting is besproken in de auditcommissie en dat 
gesteld is dat de raden aan zet moeten zijn. 
Afgesproken wordt dat de burgemeester bovenstaande terug 
meldt in het college en oproept tot terughoudendheid op dit 
punt. Inzet van de mentimeter moet op een neutralere manier 
dan zoals nu gebeurd is. 

 T.J. Visser brengt de status van een BOT-overleg naar voren: 
openbaar of besloten. In principe is een BOT-overleg niet 
openbaar. Een themabijeenkomst is dat wel, tenzij van tevoren 
duidelijk is aangegeven dat dit niet het geval is.  
 
 

08 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.35 uur. 

 

 


